
 NIKOLA ZDUNIĆ: 

 - Poštovane kolegice i kolege, gradonačelniče, dogradonačelnici, 

 Mene zapravo zanima generalno o sustavu gospodarenja otpadom povodom toga što se 

jučer na konferenciji za medije predstavio idejni projekt Centra za gospodarenje otpadom 

Zagreb u Resniku. Tu je važno dakle podsjetiti da je ova Gradska uprava zapravo najdalje otišla 

u procesu zatvaranja Jakuševca i napravila nekoliko ključnih koraka da se do kraja 2028. godine 

otvori suvremeni centar.  

Dakle, pripremljen je i proveden postupak javne nabave za izradu projektne dokumentacije, 

izrađeno je idejno rješenje, izrađena je i predana na ministarstvo Studija utjecaja na okoliš. 

Također znamo da se raskinuo koncesijski ugovor za pročistač otpadnih voda gdje je Grad 

došao u posjed strateški vrlo bitnog zemljišta za izgradnju CGO-a.  

Također vidimo svakodnevno u kvartovima i u centru da se postavljaju podzemni i 

polupodzemni spremnici. Dakle, vidimo veliki napredak. 

 Moje je pitanje dakle da se još jednom ponovi hodogram i generalno dakle što je 

napravljeno po pitanju uvođenja održivog sustava gospodarenja otpadom. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Evo samo da prije nego što dam odgovor dopunim svoj odgovor oko stupića da je ona 

cijena, kolege, zastupnici iz HDZ-a ona cijena je sa radovima ugradnje da ne bi bilo…  

Možete to i provjeriti. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Dobro. To ćete dati u pauzi. Sada moramo gospodina Zdunića… 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Dobro, dobro. Ali da ne bi se odmah počeo širiti neki feik news. Znači, to su cijene  

 ovih stupića sa ugradnjom. 

 Što se tiče Centra za gospodarenje otpadom, hvala na pitanju, znači on će sadržavati tri 

postrojenja u jednom. Znači, jedno je sortirnica. Ona je jako bitna kako bi ono što građani 

odvoje u kućanstvima, plastiku, metal, papir prije svega, a posebice kada govorimo o plastici 

sortirnica će to sortirati na različite vrste plastike tako da onda plastika dobiva svoju vrijednost, 

jer mi sada plaćamo privatnim firmama da preuzmu plastiku, a kada razvrstamo na različite 

vrste plastike mi možemo dobar dio te plastike prodat. Tako da u tom smislu to je jako bitan 

dio samog CGO-a. 

 Druga stvar je bioplinsko postrojenje. Znači, za sav biootpad koji građani odvoje u 

svojim kućanstvima će se u bioplinskom postrojenju proizvoditi električna energija i kompost 

i u isto vrijeme će se proizvoditi toplina koja će se koristiti za termo sušenje i predobradu samog 

otpada. 

 I naravno treća bitna komponenta je postrojenje za miješani otpad jer će se i dalje nekim 

postupcima pokušati izvući iz miješanog otpada najviše što se može vrijednih sirovina a ostatak 

će se obraditi u gorivo iz otpada koje onda treba ići na termičku obradu.  

 Isto tako smo jasno govorili uvijek da je ovaj Centar za gospodarenje otpadom dovoljan 

da se zatvori odlagalište Jakuševec. Međutim, ostaje gorivo iz otpada koje će onda Grad ili 

plaćati nekome da spali odnosno termički obradi ili ćemo graditi vlastitu energanu a o tome 

ćemo donijeti odluku na temelju studije koja je u javnoj nabavi. Evo pred odlukom je, odluka 

će uskoro biti oko firme koja će raditi tu studiju i onda na temelju studije ćemo donijeti tu 

odluku da li ćemo graditi vlastitu energanu. Meni je to bitno jer želim da je cijeli sustav 



gospodarenja otpadom u kontroli grada i da ne ovisimo ni na koji način o privatnim 

poduzećima. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala gradonačelniče. Točno u sekundu. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 Nemamo dodatnog objašnjenja. A jeste se prijavili ipak? Ali povlačite prijavu. Dobro. 

 
 


